
Strootman: Czujemy większą pewność z Tottim na boisku

News - ASRoma.pl

Kevin Strootman udzielił wywiadu dla Sky Sport po dzisiejszym treningu.

Holender mówił między innymi o zbliżającym się meczu z Interem.

Totti powiedział, że czuje się jak gdy miał 25 lat, zatem jesteście

rówieśnikami.

- Tak, gra od 20 lat na innym poziomie, gdyż posiada niesamowitą jakość. Jest dla

nas bardzo ważny w tym sezonie, zespół ma więcej pewności siebie gdy jest na

boisku. Mam nadzieję na jedną rzecz, że nie zakończę kariery wcześniej niż one

[śmiech - dod.red.].

Jaką wartość ma mecz z Interem?

- To ważne spotkanie dla obydwu drużyn, pokonali Juventus i zremisowali u siebie.

My straciliśmy osiem punktów na wyjazdach, co jest niemożliwe, musimy pracować,

aby być gotowymi na niedzielę.

Jakiego De Boera spotkałeś gdy mierzyłeś się z nim wiele razy w Holandii?

- Nie znam go osobiście, ale jest wielkim trenerem, w Holandii wygrał z Ajaxem

cztery tytuły mistrzowskie przez pięć lat. Niestety przegrałem przeciwko niemu

wiele meczów, dobrze pracuje z młodymi, we Włoszech jest inaczej, potrzebuje

czasu. Zawsze dobrze przygotowuje zespół, popatrzcie na mecz z Juventusem.

Zawsze chce grać i wystawia na boisku najlepszy zespół, taki właśnie jest.
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